
PŘEPIS POLOSTRUKTUROVANÉHO ROZHOVORU 

Odkud jste se o společnosti ŠKODA AUTO a.s. dozvěděla?  

„Z veletrhu pracovních příležitostí, kde mě tato organizace zaujala. Ovšem o konkrétní 

praktikantské pozici jsem se dozvěděla až od své známé, která již v organizaci 

pracovala a obdobnou stáž absolvovala.“ 

Jakou metodou výběrového řízení jste prošla?  

„Nejdříve jsem do společnosti zaslala svůj životopis a poté jsem byla pozvána 

k výběrovému pohovoru s vedoucím zaměstnancem.“ 

Jaký náborový program jste ve společnosti ŠA absolvovala a na jakém oddělení? 

„V organizaci jsem vykonávala nepovinnou stáž v oblasti výroby, konkrétně na 

logistice, kde jsem strávila cca 5 let.“ 

Jaký přínos pro Vás měl již zmíněný náborový program?  

„Náborový program mi přinesl zkušenosti v práci s kolektivem a s operativními 

řešeními naskytujících se situací a úkolů, také zkušenosti se sběrem dat a jejich 

následným vyhodnocováním a zpracováním. Dále jsem zblízka poznala všechny 

závody ŠKODA AUTO a.s. a mnoho lidí nejen z logistického kruhu…“ 

Pomohlo Vám praktikantství k vytvoření si pozitivního vztahu s organizací?  

„Jistě, navážete plno kontaktů a začnete vidět všechny věci v širších souvislostech.“ 

Co bylo Vaší hlavní náplní práce jako praktikanta? 

„Jak už jsem řekla, převážně jsem sbírala data, která jsem poté zpracovávala do 

různých podob, také jsem pomáhala kolegům s řešením různých situací (plánování a 

logistika palet, obalů, označování na výrobní lince), nasbíraná a zpracovaná data a 

informace jsem následně prezentovala.“ 

Proč jste do společnosti ŠA po skončení své praxe nenastoupila? Odradilo Vás něco?  

„Neodradilo mě nic, ráda bych nastoupila. Bohužel v době, kdy jsem hledala 

zaměstnání, byl ve ŠKODA AUTO a.s. stop stav a nepřijímalo se. Každopádně bych 

se v budoucnu ráda vrátila.“ 



Doporučila byste ostatním, aby se do těchto programů přihlásili?  

„Ano, určitě, je to velká příležitost se něco naučit už během studia na vysoké škole. 

Myslím si, že díky zkušenostem plynoucích z absolvování těchto programů člověk 

opravdu zjistí, co chce a nechce dělat, potažmo to, co ho skutečně baví.“ 

Absolvovala jste náborový program i v jiné organizaci?  

„Bohužel tuto možnost jsem měla, ale nevyužila ji. Z osobních důvodů. Každopádně 

jsem vděčná alespoň za možnost absolvování nepovinné praxe ve ŠA, kde jsem 

získala mnoho zkušeností.“  

 

 

 


